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Zápis z jednání 

mimořádné Kolejní rady Univerzity Palackého v 

Olomouci 

 

Datum a čas konání:  25. 09. 2023; 17:00 – 18:00 

Místo konání:  Šmeralova 12, Olomouc, zasedací místnost vedení 
  SKM UP 

 
Přítomni:   Martin Jenčo, Katarína Szemanová, Adam  

  Vlach, Anežka Staňková, Bc. Pavlína Břoušková, 
Štěpán Filipčík, Kristýna Kenížová 

 
SKM:    Ing. Bc. Libor Kolář, Lenka Kučová, Iveta Řehošová 

 
Hosté:   – 
 
Omluveni:   – 

 

 

 

 

Program 

1. Otevření jednání 
2. Schválení programu 

3. Všeobecné připomínky 
4. Připomínky za jednotlivé koleje 

5. Různé 
6. Ukončení jednání 
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    1. Otevření jednání 

Předseda mimořádné Kolejní rady Martin Jenčo uvítal zástupce SKM, 
Kolejní rady UP a zahájil zasedání. 

    2. Schválení programu 

Obě strany na střetnutí souhlasili s navrženými body programu. Vzhledem k 
tomu, že program byl zaslán předem, vedení se tak mohlo připravit na dotazy 
a problémy studentů. 

    3. Všeobecné připomínky 

    4. Připomínky ze jednotlivé koleje 

Prodejní automaty na koleji Chválkovice 

Katarína Szemanová se otázala, proč je prodejní automat na koleji E. 
Rošického. Dále dodala, že se dozvěděla, že prodejní automat na jídlo se 

nevešel do dveří a z toho důvodu tam není. 

Lenka Kučová odpověděla, že ve Chválkovicích je automat na kávu. Prodejní 
automat na jídlo tam není, protože se opravdu nevešel do dveří a momentálně 

čekají, až firma dodá rozměrově jiný automat.  

Ing. Bc. Libor Kolář doplnil, že komunikovali i prodejní automaty na koleji 
E. Rošického.  

Adam Vlach poukázal na to, že prodejní automaty jsou schované v boční 

místnosti, a ne v hlavní příchodové hale. 

Lenka Kučová řekla, že to je z důvodu bezpečnosti. Je tam úniková zóna 

v případě požáru.  

 

Kolej Šmeralova 

Anežka Staňková zmínila, že nově rekonstruované kuchyně se studentům 

moc líbí. Na to pokračovala, že jediné, co chybí, je odkapávací plocha na umyté 

kuchyňské náčiní. 

Iveta Řehošová odvětila, že kuchyňská linka je z velmi kvalitního materiálu, 

který je odolný vodě. Dále s odkapávači nemá dobrou zkušenost, jelikož 
docházelo k tomu, že nebyly na svém místě. Také by se tím značně komplikoval 

úklid kuchyně. 
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Kolej Chválkovice 

Adam Vlach se otázal, jestli by bylo možné zvolit jinou výsadbu 

v zatravněném úseku u koleje, kterému je přezdíváno „louka.“ Poukázal na to, 
že to je docela estetický problém v očích studentů.  

Ing. Bc. Libor Kolář odvětil, že tam je zaseta směs květin, které se říká 

květná louka.  

Adam Vlach dodal, že by do příště prozkoumal možnosti výsadby místo 
momentálních rostlin.  

Ing. Bc. Libor Kolář dodal, že to je také momentální trend výsadby. 
Nahrazuje to monokulturu travnatých rostlin. Zmínil také obtíže při pěstování 

dané květné louky. 

 

Kolej J. L. Fischera 

Kristýna Kenížová zmínila stávající problém parkování. Navrhla řešení pro 
studenty, kteří by se na koleje šli přistěhovat. Před kolejemi J. L. Fischera je 

volná asfaltová plocha na které by se mohlo vymezit pár podélných 
parkovacích míst, které by byly časově omezené. Čili po nastěhování nebo 

vystěhování studenta by zaparkované auto odjelo a zaparkovalo jinde.  

Ing. Bc. Libor Kolář odvětil, že dané asfaltové místo je pouze přístupová 
plocha a, že daný návrh by nevyřešil problém s parkovacími místy. Už teď 

dochází k porušování dopravních předpisů a přidáním parkovacích míst by 
nedošlo ke zlepšení dopravní situace. Dále by to mohlo konfliktovat 

s Integrovaným Záchranným Systémem (IZS).  

Kristýna Kenížová dodala, že dochází k zaparkování aut v jednosměrce a 

tím dojde k částečnému omezení provozu na pozemní komunikaci. 

Ing. Bc. Libor Kolář řekl, že tohle je na svědomí řidiče. Je to jejich 
rozhodnutí, že se rozhodnou k nedodržení dopravních předpisů tím, že 

zaparkují v zákazu zastavení. Dále kampus nebyl konstruován k zaparkování 
tisíce studentů a, že je lepší, když se tu nachází zeleň a ne pouze parkovací 

plochy. 

Kristýna Kenížová se dotázala, zda tedy není nějaká cesta jak zpřístupnit 
parkování studentům, kteří se nastěhovávají nebo vystěhovávají z  kolejí. 

Katarína Szemanová zmínila kolik věcí si bere s sebou na koleje. Že jich je 

velké množství (kuchyňské náčiní, kufr s oblečením, kosmetika, atd.) a ještě si 
další přiveze vlakem.  

Iveta Řehošová řekla, že nějakou chvíli sledovala situaci v jednosměrce a 

uvedla příklad, kdy zaparkované auto blokovalo průjezd dalších vozidel, a tak 
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došlo k tomu, že další občané zavolali městskou policii aby danou situaci 

vyřešila.  

Ing. Bc. Libor Kolář odpověděl, že zastavit, vyložit a odjet není velkým 
problémem. Problém nastává v případě, kdy dojde ke stání na daném místě. 

To už omezuje provoz a je to pokutovatené, stojí-li v zákazu zastavení. 

Kristýna Kenížová uvedla příklad, kdy došlo k zastavení vozidla, vystoupili 
rodiče s dítětem a šlo odevzdat klíče od kolejí. Než k ní ale došli už tam byla 

městská policie a nasazovali botičku na dané auto. 

Ing. Bc. Libor Kolář řekl, že pokud tu jsou nějaká pravidla silničního 
provozu, tak ta pravidla platí pro všechny bez výjimky. Nabízené řešení je vzít 

si s sebou někoho do auta, vyložit věci a odjet ihned po tom.  

Štěpán Filipčík zmínil, že i když tak to auto zastaví a vyloží věci, tak na 
daném místě je zákaz zastavení, takže i tak dojde k  porušení pravidel na 

pozemních komunikacích.  

Ing. Bc. Libor Kolář řekl, že je rozdíl, jestli policisté vidí, jestli tam to auto 

stojí, nebo jestli se kolem něj něco děje.  

 

Kristýna Kenížová zmínila další problém na kolejích a tím je Wifi sít. 
Přibližně ve čtvrtek kolem poledne přestala fungovat Wifi sít na kolejích J. L. 

Fischera a na koleji Generála Svobody. Byl kontaktován KolejNet, který aktivně 
odpověděl. Dále to spousta studentů psala do knihy závad. Dále došlo 

k zahlcení paní recepční studenty, kteří nevěděli, co se děje a chtěli nahlásit 
nefunkčnost Wifi sítě. Dále nedošlo k informování studentů o nefunkčnosti 

Wifi pomocí nějakého komunikačního kanálu.  

Lenka Kučová nesouhlasí. Od čtvrtka se daný problém řešil. I Přes víkend se 
pracovalo na nápravě problému. Dále s tím že nešlo o plánovanou odstávku 

systému, tak nemohli dát vědět dopředu o nefunkčnosti Wifi sítě. Informace 
ohledně problému měli a odborníci z CVT pracovali na nápravě. Byl to výpadek 

ve větší části kampusu Envelopa. 

Kristýna Kenížová řekla, že studenti nevěděli, na které straně je chyba. 
Jestli mají oni nějaký problém nebo to je větší problém se sítí. Dále navrhla 

sdílení takového problému na webových stránkám nebo na dalších sociálních 
sítích. Jednalo by se o zprávu ve stylu „víme o závadě a pracujeme na její 

nápravě.“  

Ing. Bc. Libor Kolář odvětil, že nemohli dát vědět dopředu, jelikož se 
nejednalo o problém jako je odstávka vody, To vědí dopředu o nefunkčnosti a 

mohou informovat. Dále řekl, že budou informovat, pokud to bude z jejich 
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strany něco neuchopitelného. Rozumí o nutnosti informovat studenty o 

nefunkčnosti nebo o poruše. 

 

Kolej Neředín 

Martin Jenčo pochválil rekonstrukci na Neředíně 2. Po všech směrech to je 
lepší. Studenti jsou spokojeni s vzhledem místností a s údržbou.  

    5. Různě 

Jednání nové Kolejní rady 

Mimořádná Kolejní rada se setká s novou Kolejní radou, kde si předají 
informace a poté napíší termín dalšího jednání. 

Ing. Bc. Libor Kolář připomenul a poprosil o dřívější čas zasedání 
v pracovní době, protože tu zůstávají po pracovní době. Do 16:00 jsou 
schopni jednat.  

Ing. Bc. Libor má poznámku ke Kolejní radě ohledně předstihu poslání 
programu jednání. Dále prosí o včasnější zaslání plakátů na vyvěšení. Ať je 
více času na kontrolu a případnou opravu plakátů.  

    6. Ukončení jednání 

Předseda mimořádné Kolejní rady všem zúčastněným poděkoval za 
přítomnost na jednání a vzhledem k vyčerpání bodů přistoupil k jeho 

ukončení. Příští termín jednání Kolejní rady nebyl zvolen na místě z důvodu 
nového obsazení. Nová Kolejní rada určí další termín jednání Kolejní rady. 

 

Zástupci SKM odchází – 18:00 

 

Další informace naleznete na skm.upol.cz/kr 

Jednání Kolejní rady UP jsou veřejná. 

Zápis z jednání byl pořízen ve spolupráci s členy vedení SKM UP. 

Zapsal: Martin Jenčo 

V Olomouci dne 25.09. 2023 

 

            MARTIN JENČO 

         předseda KR UP 

    Poslední úprava: 04. 10. 2023 


